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Annex 1 – Bid Proposal Letter Template 

The following is the form of the Bid Proposal letter and should be signed and stamped by the authorized signatory of the company / institution / contractor
To: American Near East Refugee Aid- Anera
Alam Street, Forrest Building, 2nd Floor
Beirut, Lebanon
Reference: Mansoura Dumpsite Rehabilitation
To whom it May concern,
We, the undersigned, provide a full bid for the above project, and agree to all the terms, conditions and special provisions contained in the Request Terms of Reference.
As we see that for its history:
- We have nothing to do with any of Anera’s employees
- We make only one offer for the project referred to above, and do not collude with any other companies regarding this application.
Under this bid, we are subject to modifications resulting from the negotiations until the expiry of the project period, 90 days from the deadline for submission of bids.
We certify that the attached data, certificates and other data are accurate and complete.
The financial offer is US $ __________, the value in US $.
Signature of authorized person: __________________________________________
Name and position of the person authorized to sign:
Date:
The Company's name:
Company Address:




ملحق 1 – نموذج رسالة تقديم العرض
فيما يلي نموذج الرسالة التعريفية لتقديم العطاء وينبغي ان تكون موقعة ومختومة من قبل الشخص المفوض بالتوقيع عن الشركة/المؤسسة/المتعهد
إلى :	المساعدة الأميركية للاجئي الشرق الأدنى – انيرا
	شارع علم، بناية فورست، الطابق الثاني
	بيروت – لبنان
[bookmark: _GoBack]المرجع:	إعادة تأهيل مكب نفايات المنصورة
إلى من يهمه الأمر،
نحن الموقعين ادناه، نقدم عطاء كاملاً للمشروع المشار إليه أعلاه، ونقر بالموافقة على جميع البنود والشروط والأحكام الخاصة والتعليمات الواردة في طلب الشروط المرجعية.   
كما نشهد بأنه ولتاريخه:
· ليس لدينا أية علاقة مع أي من موظفي أنيرا
· نحن نقدم عرضاً واحداً فقط للمشروع المشار إليه أعلاه، ولا نتواطىء مع أي شركات أخرى بخصوص هذا الطلب.

ونحن نلتزم بموجب عطاءنا هذا بالتعديلات الناجمة عن المفاوضات حتى تاريخ انتهاء فترة المشروع، ستون يوماً (60) من الموعد النهائي لتقديم العطاءات.
نشهد بأن البيانات المرفقة والشهادات وغيرها من البيانات هي دقيقة وكاملة.
العرض المالي هو __________ دولار أميركي، (القيمة بالأحرف) دولار أميركي.
	توقيع الشخص المفوض:
	__________________________________________

	إسم ومنصب الشخص المفوض بالتوقيع:
	

	التاريخ:
	

	إسم الشركة:
	

	عنوان الشركة:
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